

N° 39760

Le 17 février 2022

February 17, 2022

ENTRE :

Coroner en chef du Québec

Demandeur

- et -

Arnaud Duhamel

Intimé

JUGEMENT

La requête relative au dépôt de documents auprès de la registraire et au format papier des documents suivant la Règle 47 (1)a des *Règles de la Cour Suprême du Canada*, est accueillie.

La demande d'autorisation d'appel et la demande d'autorisation d'appel incidente de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-028580-199, 2021 QCCA 796, daté du 13 mai 2021, sont rejetées sans dépens.

BETWEEN:

Chief Coroner for Québec

Applicant

- and -

Arnaud Duhamel

Respondent

JUDGMENT

The motion regarding the filing of documents before the Registrar and the paper format of the documents, pursuant to Rule 47(1) (a) of the *Rules of the Supreme Court of Canada*, is granted.

The application for leave to appeal and the application for leave to cross-appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-028580-199, 2021 QCCA 796, dated May 13, 2021, are dismissed without costs.

- 2 -

N° 39760

C.J.C.